
Zápis z 4. zasedání Akademického senátu FCHI dne 30. 5. 2014 
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v březnu 2014) 
 
Přítomni:  Doc. Ing. Vladimír Setnička, Ph.D. 402 

Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 
Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. 409 
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413 
Ing. Dušan Kopecký, Ph.D. 444 
Ing. Jan Mareš, Ph.D. 445 
Ing. Petr Matuška dokt. st. program 
Ing. Milan Jakubek dokt. st. program 
BC. David Tomeček student 
Boleslav Zahradník student 
 

Omluveni:  Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437 
 
Hosté:  Prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. Děkan 
 
1. Informace z kolegia děkana z 27. 5. 2014:  

 Zápis z kolegia   http://fchi.vscht.cz/files/uzel/9570/KD_140527.pdf 

 OPVaVpI pokračuje, stále se neví zda projekt dostaneme. 

 10.9. bude den vědy na fakultě architektury ČVUT, je nutno připravit populární 
přednášku. Návrh na prof. Strause. 

 Pan děkan se postupně setká s vedoucími ústavů a probere s nimi hodnocení 
pracovníků. 

 Pan děkan navrhl jiné rozdělování peněz na fakulty - co si fakulta vydělá, to po 
určité srážce dostane. Problém je, jak to vyřešit s pedagogikou. Bude se o tom 
ještě diskutovat. 

 Doc. Jahoda: upozornil na přihlašování na bakalářské SZZ, bakalářské práce 
nutno odevzdat do 6. 6. 

 Doc. Záruba poděkoval za účast na Chemickém jarmarku v Kralupech. Další 
jarmark bude kolem 10. 9. V Praze. 

 Akce diplomka na stojáka – populárně prezentovaná diplomová práce. 
Přihlášky nutno dodat do 10.10. 

 FCHI dostala 6 – 7 žádostí na studium od studentů samoplátců. Na základě 
prospěchu jsme nepřijali žádného studenta. 

 
2. Seznámení s rozpočtem (senátoři byli s rozpočtem seznámeni předem).  
 
3. Diskuze k rozpočtu: 

Dr. Vrbka upozornil na klesající tendenci peněz na laboratoře ÚFCH. Příští rok 
je třeba připravit podklady, aby dostali potřebné peníze na laboratoře. 
V rozpočtu je rezerva na spoluúčast v rámci VaVpI (asi 1 mil.) 

 
4. Hlasování o rozpočtu: 

 Osobní náklady:  10 pro  0 proti  0 zdrželo se 

  Investice:   10 pro  0 proti  0 zdrželo se 

 Provozní prostředky:  9 pro   0 proti  1 zdržel se 

http://fchi.vscht.cz/files/uzel/9570/KD_140527.pdf


5. Různé: 

 Dr. Grof  měl výhrady k fungování studentského informačního systému. 
Někteří senátoři se přidali. Pokusíme se sepsat požadavky. Není to 
jednoduché. Požadavků je hodně a některé jsou neslučitelné. 

 Dr. Vrbka si stěžoval na chyby v katalogu NTK. Je třeba na chyby 
upozorňovat. Chyby by měly být postupně odstraňovány. 

 
 
 
Příští zasedání AS FCHI v pátek  13. 6. 2014 ve 13:00 na děkanátě FCHI 
 

RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D.  

předseda AS FCHI 


